
 Kommunfullmäktige 

protokoll nr 13 

Sida 6 (11) 

2014-11-27 

 

 

 

Fråga nr 6 

Anna Sofia Modigh (KD) ställer frågan: Varför återtas Högdalens 

vård- och omsorgsboende när verksamheten fungerar bra? 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 7 

Christoffer Järkeborn (M) ställer en fråga om äldreboenden. 

 

Borgarrådet Lindblom (V) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 8 

Madeleine Sjöstedt (FP) ställer en fråga om gatumiljön. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan.  

 

 

§ 10  
Anmälan av skrivelser 
 

Skrivelser som har inkommit till kommunfullmäktige och del-

getts berörda organ anmäls, bilaga 3. 

 

 

§ 11  
Anmälan av ny ersättare 
 

Länsstyrelsen i Stockholms läns beslut den 25 november 2014 att 

utse ny ersättare i kommunfullmäktige för tiden till och med den 

14 oktober 2018 anmäls. 

 

Jimmy Lindgren (S) har utsetts till ersättare efter Joel Malmqvist 

(S).  

 

 

§ 12  
Närvaro 

 

Närvaro antecknas enligt----------------------------------bilaga 4. 

 

  


